

SHH Bestyrelsesmøde d. 14.08.18

Tilstede: Lasse, Niels, Kurt & Lone

Afbud: Sanne & Henrik

Referent: Lone

Projekt & Finansiering

DGI rykker for betaling af regning. Lasse og Niels udarbejder og sender ansøgning til Landsbyforum om penge til at dække betalingen til DGI's arkitekter, samt til afholdelse af arrangementer, plakater/tegninger til opsætning rundt i klyngens lokalområder, pjece, hjemmeside, droneflyvning, oplysningsrute, etc.

Niels gjorde opmærksom på at vi gerne skulle nå at få en form for tilkendegivelse for økonomisk opbakning fra kommunen inden oktober, da budgettet for 2019 lægges netop der.

Kommunikation

Lasse har rykket skolecenterchef Jesper Jørgensen for svar om mødedato med alle hovedinteressenterne.

Lasse kontakter Lars fra Landsbyforeningen for at høre om, hvordan de har grebet deres nye hjemmeside an. Kan der være synergi i at benytte samme leverandør til vores hjemmeside?

D. 15.08.18 fremlægger Lasse projektet Søholmhus for idræt, kultur og facilitetsgruppen under klyngesamarbejdet. For at få opbakning fra de andre landsbyer, er det vigtigt at de også kan se hvordan de kan få glæde af Søholmhus. Søholmhus vil blive en del af kommunens halfordelingsordning, så andre foreninger vil kunne få tildelt tid i huset. Huset vil også kunne fungere som sted for kulturelle tiltag for alle 4 landsbyer.

Aktiviteter

Det vigtigste lige nu er at få et møde i stand med kommunen og hovedinteressenterne. Derefter skal der arrangeres et fællesmøde på skolen. Vi håber at det vil give flere lyst til at deltage i arbejdet omkring Søholmhus, da vi har behov for flere og nye kræfter i bestyrelsen.